
KRAJEVNA SKUPNOST CERKNO 

BEVKOVA ULICA 9 

5282 CERKNO 
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Z A P I S N I K 
 

5. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 25.9.2019 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Marko Obid, Borut Eržen, Danilo Sedej, Aleš Tušar, 

Andraž Drešček, Saša Cvek, Jože Močnik. 

Opravičeno odsoten: Andrej Valentinčič. 

Ostali prisotni: Miro Božič (Božič d.o.o.) pri 2. točki, Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 4. redne seje sveta z dne 2.7.2019.  

2. Idejna rešitev za mrliško vežico. 

3. Realizacija proračuna od 1.1. do 31.8.2019 ter plan dela do zaključka proračunskega 

leta. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnik v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 4. redne seje sveta KS Cerkno z dne 2.7.2019. 

 

 

AD 2 

 

 

Predsednik Vid Lahajnar je besedo predal Miru Božiču iz Božič d.o.o., da predstavi popravek 

idejne rešitve na podlagi sklepa iz 4. redne seje sveta KS Cerkno. 

Miro Božič je v nadaljevanju predstavil dodelano idejno rešitev. Poudaril je, da bomo v delu 

obstoječih gabaritov lahko govorili o rekonstukciji mrliške vežice, ostali del v katerem bo 

shramba, stranišče za invalide, moško stranišče in kuhinja, pa bo potrebno obravnavati kot 

novogradnjo. Le kot novogradnja se bo lahko pokrilo tudi predprostor. Povedal je še, da se je 

pozanimal pri vodarjih, da bo nujno upoštevati pet metrski vodovodni pas. 

 

Borut Eržen je pripomnil da, ker gre za senčno lego objekta, pri vodotoku, se mora hodnik 

zapreti, da ne bo prišlo do zamrzovanja vode v straniščih in kuhinji. 



 

Danilo Sedej je dodal, da je v načrtih potrebno upoštevati tudi ogrevanje vseh prostorov, da se 

ne bo potrebno greti s kaloriferji. 

 

Borut Eržen je predlagal talno gretje, ki je skrito, ne povzroča hrupa ter greje od tal navzgor. 

 

Miro Božič se je strinjal ter dodal, da je tudi najbolj ekonomično. 

 

Člane sveta je zanimalo, kaj sledi za pripravo dokumentacije ter v kolikšnem času lahko 

pričakujemo celotno dokumentacijo.  

 

Miro Božič je odgovoril, da je najprej potrebno na občino oddati vlogo za pridobitev 

lokacijske informacije, potem se zaprosi za projektne pogoje, nadalje pa sledi vloga za 

pridobitev gradbenega dovoljenja. Po njegovih izkušnjah bi dokumentacija, če bo šlo brez 

večjih zapletov morala biti pridobljena nekje v marcu ali aprilu 2020 potem pa bi lahko pričeli 

z izbiro izvajalca. Glede na to, da razpis za izbiro izvajalca traja vsega skupaj približno tri 

mesece, bi lahko z gradnjo pričeli septembra 2020. 

 

Borut Eržen je imel pomisleke glede gradnje v jesenskem času, ki se zavleče v zimo. Bil je 

mnenja, da se lahko pri določenih postopkih tudi malo pohiti. 

 

Člane je zanimala tudi okvirna vrednost investicije. 

 

Miro Božič je odgovoril, da je okvirna vrednost takega objekta za m2 cca. 1.500 EUR. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Miro Božič – Božič d.o.o. prične s postopki za pridobitev gradbenega dovoljenja za 

mrliško vežico na podlagi predstavljene idejne rešitve. Krajevna skupnost poskrbi za 

pridobitev lokacijske informacije. 

AD 3 

 

Pod tretjo točko je predsednik Vid Lahajnar predal besedo Valeriji Močnik. 

 

Valerija Močnik je člane sveta seznanila z realizacijo proračuna za leto 2019, ki je na 

prihodkovni znašala slabih 30%. V višini 50% sta bili realizirani dotaciji iz občine za 

funkcionalne stroške in javne površine, v višini 72% pa nedavčni prihodki iz naslova 

najemnin in pristojbine za grobove. Na odhodkovni strani je realizacija do konca avgusta 

znašala slabih 32 %, v katero so zajeti predvsem fiksni stroški. 

Poudarila je, da se proračunsko leto 2019 konča s 30.11.2019, ker za proračunske porabnike 

velja 30 dnevni plačilni rok. 

  

Predsednik Vid Lahajnar je še nadaljeval, da bo glede na informacije do konca novembra 

težko izpeljati zastavljene projekte za dobrih 70.000 EUR, kateri KS pripadajo v letu 2019 

glede na število prebivalcev v KS. Povedal je, da sta bila z Valerijo Močnik pri županu na 

sestanku, na katerem je bil prisoten tudi podžupan. Predstavljeni so jima bili zastavljeni 

projekti v KS, kateri zaradi pridobivanja dokumentacije do konca novembra ne bodo končani. 

Dogovor iz sestanka je bil, da se planirana sredstva, za pridobitev katerih KS do 30.11.2019 

ne bo mogla izkazovati z računi, občina v obliki dotacije nakaže na KS za realizacijo 

zastavljenih projektov v letu 2020. 

 



Borut Eržen je vprašal, kako daleč je projekt postavitve ležečega policaja na Močnikovi ulici. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je odgovoril, da se naslednji dan na terenu dobi s projektantko, ki je 

naprošena za izdelavo projekta. Člane je seznanil tudi s tem, da občina to ulico namerava 

urediti v enosmerno. 

 

Borut Eržen in Danilo Sedej se z načrti občine nista strinjala, saj za stanovalce to ne bo 

ugodna rešitev. 

 

Borut Eržen je imel pomisleke nad nerealizacijo pridobitve sredstev iz občine, ker je v 

proračunu veliko zadev, ki ne potrebujejo dokumentacije, kot so sanacija podpornega zidu na 

Brce, sanacija jaška na Cesti na Plužne in pri stanovanjskem obloku Glavni trg 2, sanacija 

podpornega zidu na Žvinskem placu, barvanje kandelabrov, ureditev prostora za kontejner za 

zeleni odrez pri parkirišču za avtobuse, sanacija Trga pred Fontano. 

 

Danilo Sedej je dodal, da na dopis, ki so ga poslali stanovalci iz Vojkove ulice za umiritev 

prometa, s strani občine ni odziva, mogoče bi bilo dobro v izdelavo projekta vključiti tudi 

postavitev ležečega policaja tudi v tej ulici. 

 

Andraž Drešček je povedal, da se je na občini z Janezom Peternelom dogovoril za tri cestna 

ogledala. Do danes ni dobil informacije, če ogledala so na razpolago. Zanimal pa se je že za 

njihovo postavitev s strani komunalnih delavcev občine, rečeno mu je bilo, da nimajo 

primernega orodja, da bi jih lahko postavili. Planira se postavitev ogledala v Ralnah, v 

Mostaniji, Cesti na Plužne.  

 

Skozi razpravo se je ugotovilo, da bi bilo dobro ogledalo postaviti tudi Pr Selaku, na Rožni 

ulici pa dva zaradi dotrajanosti zamenjati. 

 

Marko Obid je spomnil, da bi mogoče istočasno, kot za postavitev znakov za vstop na 

Močnikovo ulico, od direkcije pridobili soglasje za prestavitev table Cerkno in s tem tudi 

kozolčka Dobrodošli v Cerknem. Najkasneje jo bo potrebno prestaviti ob izgradnji trgovine. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je v nadaljevanju predlagal, da bi s sredstvi postavke Investicijsko 

vzdrževanje cest asfaltirali cesto k Malu. 

 

Borut Eržen se je strinjal, pripomnil je le, da bi bilo dobro vprašati uporabnike te poti, kaj je v 

tistem delu potrebno storiti (podporni zid) in v kakšnem obsegu so pripravljeni sofinancirati. 

Vprašal je še za urejanje stare ceste v Zakriž. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je odgovoril, da na občini še ni v planu odsek Cerkno - Zakriž. 

 

Danilo Sedej je nadaljeval, da je nujna postavitev javne luči, ki bo osvetljevala prehod za 

pešce Pr Štruklu. Čas bi bil tudi že, da se odstrani semafor. 

 

Predsednik Vid Lahajnar povedal, da je odstranitev semaforja v planu na občini, za postavitev 

javne luči pa se bo pozanimal na Elektro Primorski. 

 

Danilo Sedej je še spomnil, da če se bo asfaltiralo, naj se ne pozabi Bevkova ulica in pri VCC 

oz. vrtcu, kjer poteka nov vodovod.  

 



Aleš Tušar je v imenu vasi Čeplez spomnil na ureditev propustov na cesti od Markuša do 

Zima. 

 

Borut Eržen je povedal še, da je nujno zajeti tudi vodo, ki se izpusti ob čiščenju rezervoarja. 

Nadaljeval je z vprašanjem v kolikšnem času bo Močnik d.o.o. počistil parcele v Logu. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je odgovoril, da v roku dveh mesecev. 

 

Člane sveta je seznanil še z informacijo, da se bo z ekipami PGD Cerkno počasi pričelo s 

pospravljanjem kablov Kabelske televizije Cerkno, začenši s predeli, kjer kabelska že dalj 

časa ne deluje. Za strokovno pomoč bo poskrbel Edo Laharnar. 

 

Danilo Sedej je še dodal, da bi še za marsikatero delo lahko vključili cerkljanska društva.  

 

Predsednik Vid Lahajnar je povedal, da se bo za predlagana dela in projekte pri izvajalcih 

pozanimal kaj je še možno do konca novembra izpeljati. 

 

Danilo Sedej je za konec predlagal še, da se pred pripravo proračuna za leto 2020 skliče sejo 

sveta KS, na katero se povabi župana Gašperja Uršiča, da predstavi projekte katere ima 

Občina planirane v KS Cerkno za leto 2020,  le tako bo lahko usklajeno delovanje med KS in 

Občino. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.00. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar 


